
Protokół Nr LXI/2022 

LXI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 22 czerwca 2023 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 14 radnych 

• Obecni według załączonej listy obecności – 14 radnych. 

Miejsce: Centrum Społeczno-Kulturalne w Koniecpolu. 

 

Ad. 1 Otwarcia LXI zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz przywitała 

wszystkich na absolutoryjnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura Dariusza 

Saternusa, Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, Mecenasa Michała 

Ladę, radnych, dyrektorów jednostek organizacyjnych, pracowników urzędu, sołtysów i wszystkich 

obecnych. 

Przed rozpoczęciem sesji Burmistrz Ryszard Suliga wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej Anetą 

Chrzuszcz złożyli podziękowania amatorskiemu teatrowi „Babiniec” za całokształt twórczości. 

Zostały złożone gratulacje i drobny upominek. 

Celem sprawdzenia listy obecności radni zalogowali się do terminalu (zał. do protokołu). 

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w  sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum. 

Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. Przewodnicząca 

poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: LVIII, LIX, LX. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Koniecpol: 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol; 
b) debata nad raportem o stanie Gminy Koniecpol; 
c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol.  
6.Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2022 rok przedłożonym przez Burmistrza. 
7. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium za rok 
2022. 
8. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
9.Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022. 
10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Koniecpol  
  z organizacjami pozarządowymi za rok 2022. 
11. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie  zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu   
Gminy Koniecpol za 2022 rok. 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Miejskiej Przychodni Rejonowej w Koniecpolu za 2022 rok. 

3) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Koniecpol absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok. 
4) w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 
5) w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Gminy 
Koniecpol na rok 2023. 
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6) Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej w Koniecpolu o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego 
do publicznego wglądu projektu planu. 
a) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych 
w rejonie ul. Kolejowej i ul. Szkolnej w Koniecpolu - obszar III. 
7) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
położonego w miejscowości Stary Koniecpol. 

8) w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Koniecpol. 

9) w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/205/2020 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 4 czerwca 2020 r. 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie miasta i gminy 

Koniecpol. 

10) w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia  

4 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2032. 

11) w sprawie wystąpienia z wnioskiem do ministra właściwego do spraw administracji publicznej za 

pośrednictwem  Wojewody Śląskiego  o zniesienie urzędowych nazw części miejscowości na terenie 

Gminy Koniecpol. 

12) w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Miejska Przychodnia Rejonowa w Koniecpolu. 

13) w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników.  

14) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 481, obręb Wąsosz, 

gmina Koniecpol. 

15)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem dzierżawy jest ta sama nieruchomość, na okres kolejnych 3 lat. 

16) w sprawie emisji obligacji Gminy Koniecpol oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

 

 

12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

13. Interpelacje radnych. 

14. Wystąpienia zaproszonych gości. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad LXI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

Ad. 3 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem z LVIII, LIX, LX sesji i nie zgłosili uwag. 

 

 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  

od 23.03.2023 do 22.06.2023 (zał. do protokołu). 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił najważniejsze sprawy i wydarzenia w minionym 

okresie międzysesyjnym, m.in.  

  

 

Ad. 5 Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Koniecpol: 
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a) przedstawienie raportu o stanie Gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Burmistrza Ryszarda Suligę o przedstawienie 

raportu o stanie Gminy. Zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym burmistrz co 

roku do dnia 31 maja przedstawia radzie miejskiej raport o stanie gminy. Raport o stanie 

gminy Koniecpol obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim. 

Burmistrz Ryszard Suliga omówił raport, prezentując film. Raport o stanie Gminy Koniecpol 

za ubiegły rok  jest opublikowany na stronie BIP Urzędu Miasta i Gminy Koniecpol. 

Burmistrz Ryszard Suliga Burmistrz Ryszard Suliga podziękował wszystkim za współpracę  

i duże zaangażowanie w rozwój naszej gminy.  

Dyrektor Biura Dariusz Saternus dodał, że Gmina Koniecpol zajęła I miejsce na VI 

Spartakiadzie Gmin Powiatu Częstochowskiego. Dyrektor Biura przedstawił także wybrane 

wydarzenia sportowe. 

W związku z problemami technicznymi film dotyczący raportu o stanie Gminy Koniecpol za 

rok 2022 został powtórzony. 

Raport o stanie Gminy Koniecpol za 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Panu Burmistrzowi za obszerne 

przedstawienie raportu o stanie Gminy Koniecpol za rok 2022. 

 

b) debata nad raportem o stanie Gminy Koniecpol. 

W debacie nad raportem o stanie gminy radni mogą zabierać głos bez ograniczeń. 

Również w debacie głos mogą zabrać mieszkańcy gminy. Wówczas mieszkaniec składa do 

Przewodniczącej Rady Miejskiej pisemne zgłoszenie poparte podpisami przynajmniej 20 

osób. Zgłoszenia powinny wpłynąć najpóźniej na dzień poprzedzający sesję. Do dnia 21 

czerwca 2023 r. do godziny 15:00 nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dokonała otwarcia debaty nad raportem o stanie Gminy 

Koniecpol. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – dziękuję, czy ktoś z Państwa chciałby odnieść się  

do raportu o stanie gminy.  

Pani Przewodnicząca przystąpiła do odczytania projektu uchwały ws. wotum zaufania. 

 

c)podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

-  Uchwała Nr LXI/516/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz podziękowała 

Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze za obszerne przestawienie raportu o stanie Gminy 

Koniecpol za 2022 rok. Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 1. (zał. do protokołu). 
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Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poinformowała, że Rada Miejska w Koniecpolu 

udzieliła Burmistrzowi Miasta i Gminy Koniecpol Ryszardowi Sulidze wotum zaufania za 

2022 rok. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz w imieniu własnym i Rady Miejskiej 

złożyła gratulacje Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze. 

Burmistrz Ryszard Suliga – podziękował Radzie Miejskiej za udzielenie wotum zaufania. 

Burmistrz podziękował za zaufanie i powiedział, że nie jest to tylko jego zasługa, ale Rady 

Miejskiej i tych, którzy współpracują od samego początku. Pamiętamy od czego 

zaczynaliśmy, od jakich problemów finansowych i gospodarczych. 2022 jest rokiem dużych 

inwestycji. Jest to ciężka i wytężona pracy radnych, którzy chcą współpracować i od siebie 

dają wiele. Jest to także pracy ludzi spoza gminy, którzy piszą wnioski na dofinansowanie. 

Burmistrz Ryszard Suliga podziękował Skarbnik Gminy Monice Starczewskiej za 

współpracę. 

 

Ad. 6 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok przedłożonym przez Burmistrza. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała pozytywną opinię RIO z wykonania budżetu  

za 2022 rok. 

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk opuściła posiedzenie rady.  

Radna Sylwia Barłożek opuściła posiedzenie rady. 

 

Stan radnych – 12. 

 

Ad. 7 Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

absolutorium za rok 2022. 

Radny Andrzej Kozak odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej ws. udzielenia Burmistrzowi 

absolutorium. 
 

Ad. 8 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Andrzej Kozak odczytał pozytywną opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – czy ktoś z radnych chciałby się odnieść? 

Radny Zbigniew Domoradzki zadał pytanie ws. sprawozdania z przychodni, której wynik 

końcowy zakończył się stratą na minusie w kwocie 347 tys. zł. Radny zapytał, jakie działania 

naprawcze zostały podjęte za rok ubiegły? Proszę o podjęcie takich działań. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła o zabranie głosu przedstawiciela SPZOZ  

w Koniecpolu.  

Pani Helena Wolska powiedziała, że ubiegły rok był bardzo ciężki, wysoka inflacja, wojna, 

jak również ograniczone środki finansowe na podwyżkę dla wszystkich pracowników. 

Minister Zdrowia podejmuje uchwałę o najniższym wynagrodzeniu pracownika, które 

musimy realizować. Na podwyżki nie zostały przysłane pieniądze. Występowaliśmy  

z zapytaniem o przyznanie tych środków i otrzymaliśmy informację, że państwo nie może 

dofinansować pewnej kwoty do wynagrodzeń, ponieważ taką kwotę do podwyżek ustaliła 

agencja, która wycenia świadczenia medyczne. Bieżący rok powinien być bardziej korzystny  

i czekamy na podwyżkę od 1 lipca. Do chwili obecnej sytuacja finansowa przychodni jest 

dobra i stabilna. Nie wiemy natomiast, co nas czeka od 1 lipca, ponieważ nie mamy jeszcze 
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przedstawionych propozycji planów finansowych. Prawdopodobnie mają być podwyżki  

w wycenie świadczeń medycznych. Jakie one będą to nie wiemy. Bieżący rok powinniśmy 

zamknąć na stanie zerowym. Jeżeli byłaby sytuacja zła, to podejmiemy kroki naprawcze. 

Zatrudnienie pracowników, które obecnie mamy jest potrzebne w przychodni. Jak będzie 

dalej nie wiemy, a sytuację będziemy rozwiązywać na bieżąco. Dziękuję bardzo. Pani Helena 

Wolska podziękowała Panu Burmistrzowi za wszelką pomoc i Pani Przewodniczącej, Radzie 

Społecznej i Radzie Miejskiej. 
 

Przystąpiono do przyjęcia sprawozdań. 

 

  

Ad. 9 Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za rok 2022. 

Radni zagłosowali nad sprawozdaniem: 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

 

Ad.10 Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Koniecpol z organizacjami pozarządowymi za rok 2022. 

 

Radni zagłosowali nad sprawozdaniem: 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

 

Po pozytywnym przyjęciu sprawozdań finansowych przystąpiono do podjęcia projektów 

uchwał. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwał w sprawie: 

- Uchwała Nr LXI/517/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Koniecpol za 2022 rok  
Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/518/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.   w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Miejskiej Przychodni Rejonowej w Koniecpolu za 2022 rok. 

 
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr LXI/519/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Koniecpol absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz – Pozwolę sobie 

odczytać projekt uchwały. Proszę o głosowanie. Dziękuję. 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – w imieniu własnym oraz Rady złożyła gratulacje 

Panu Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze i poinformowała, że Rada Miejska udzieliła 

jednogłośnie absolutorium Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze z tytułu wykonania budżetu  

za 2022 r.  

Burmistrz Ryszard Suliga podziękował Radzie Miejskiej za udzielone absolutorium i za 

zaufanie. Chcielibyśmy, żeby Koniecpol jak najszybciej się zmieniał na lepsze. Priorytetem są 

inwestycje, które chcemy wykonywać dla naszych mieszkańców. Mamy wiele wyzwań, 

zadań i projektów ale o jednym należy pamiętać, że najważniejsze są finanse, które pozwolą 

na bezpieczne planowanie, strategiczny rozwój Koniecpola i oszczędność. Podziękowania 

zostały skierowane do Pani Skarbnik i całego działu finansowego, inwestycji, administracji  

i nieruchomości oraz do Pana Mecenasa. Burmistrz podziękował współpracownikom  

i Członkowi Zarządu Gwidonowi Jelonkowi. Podziękował także Pani Przewodniczącej 

Anecie Chrzuszcz i całej Radzie. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz złożyła gratulacje Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze.  

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie: 

 

- Uchwała Nr LXI/520/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023r.  
w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 
 
Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła następujące zmiany w budżecie gminy.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Koniecpol w roku 2023 zmniejszono plan 

dochodów ogółem o kwotę 953.028,12 zł, w tym bieżące zwiększono o 21.441,32 zł. 

Majątkowe zmniejszono o 974.469,44 zł. Zwiększono plan wydatków ogółem o kwotę 

477.031,88 zł, w tym bieżące zwiększono o 485.841,32 zł, majątkowe zmniejszono o 

8.809,44 zł. Na powyższe składa się zmiana planu wydatków na następujące zadania:  

- budowa sieci wodociągowej, etap III zmniejszenie o 931.259,44 zł, zwiększenie na budowę 

sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej „dzielnica Magdasz” o kwotę 835.000,00 zł, zakup 

pieca do Centrum Społeczno-Kulturalnego o kwotę 69.000,00 zł, budowa Centrum 

Przesiadkowego w Koniecpolu – 18.450,00 zł, wydatki statutowe jednostek budżetowych 

zwiększenie o 159.963,32 zł, wynagrodzenia pracownicze w związku z podwyżką płacy 
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minimalnej od 1 lipca br. – 312.000,00 zł, wydatki na rządowy program „Posiłek w domu  

i w szkole” – 6.591,00 zł i wydatki z Funduszu Pomocy – 7.287,00 zł. 

Zwiększono plan przychodów ogółem o kwotę 1.430.060,00 zł, w tym z tytułu emisji obligacji 

o 630.000,00 zł, zmniejszono plan przychodów z wolnych środków o 5.602.610,06 zł, 

natomiast zwiększono z tytułu nadwyżek z lat ubiegłych o kwotę 6.402.670,00 zł.  

W roku 2024 prognozy plan dochodów ogółem zwiększono o kwotę 2.622.259,44 zł. Są to 

dochody majątkowe i plan wydatków ogółem plus o kwotę 1.992.259,44 zł. Dokonano 

stosownych zmian w przedsięwzięciach, zgodnie z tym co było zmienione w budżecie w roku 

2023. Są to: „Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej etap II, podetap I w dzielnicy 

Magdasz” zwiększono łączne nakłady finansowe limit roku 2023 oraz limit zobowiązań  

o 835.000,00 zł; „Budowa sieci wodociągowej etap III w miejscowościach: Wąsosz, Kuźnica 

Wąsowska, Łysaków” zwiększono łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań o kwotę 

218.500,00 zł, zmniejszono limit roku 2023 o 959.259,44 zł i zwiększono limit roku 2024  

o kwotę 1.177.759,44 zł. Przedsięwzięcie realizowane ze środków własnych i limit zobowiązań 

45.000,00 zł, limit w roku 2023 28.000,00 zł i limit roku 2024 w kwocie 17.000,00 zł. 

 Wprowadzono dwa przedsięwzięcia bieżące: „Wsparcie procesu zarządzania energią i zakupu 

grupowego energii elektrycznej” – łączna kwota 16.000,00 zł i limity w latach 2023 -2026 po 

4.000,00 zł. Przedsięwzięcie pn. „Usługa dotycząca eksploatacji, dostarczania sieci 

telekomunikacyjnej światłowodowej oraz świadczenie publicznych usług 

telekomunikacyjnych” – łączne nakłady 22.000,00 zł i limity od roku 2023 -2027 w wysokości 

4.400,00 zł. Dziękuję. 

 
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXI/521/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  
w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 
Gminy Koniecpol na rok 2023. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz powiedziała, że do planu zagospodarowania przestrzennego 

zostały wniesione uwagi. Pani Przewodnicząca oddała głos Panu Mecenasowi. 

Mecenas Michał Lada – prawno-proceduralne aspekty związane z uchwaleniem planu 

zagospodarowania przestrzennego wyznacza uchwała z roku 2003 o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Samą podstawę materialno-prawną do uchwalenia tego 

planu art. 20. Artykuł ten koresponduje z art. 19. Pierwszy artykuł wskazuje, że rada uchwala 

plan miejscowy po ustaleniu, że pozostaje on zgodny ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz rozstrzyga o sposobie rozpatrzenia wniosków do tego 

planu przez Burmistrza. Drugi z kolei artykuł wskazuje jednoznacznie, że Rada Gminy, jeżeli 
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stwierdzi konieczność dokonania zmian w przedstawionym do uchwalenia projekcie planu 

miejscowego, w tym także w wyniku uwzględnienia uwag do tego projektu planu, czynności 

o których mowa w art. 17 ponawia w niezbędnym zakresie. Zanim dojdzie do formalnego 

przyjęcia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Rada Gminy musi odnieść 

się do sposobu rozpatrzenia uwag, co do tego projektu planu zgłoszonych w trakcie procedury 

planistycznej. W trakcie przedmiotowej procedury planistycznej wpłynęła jedna uwaga, która 

nie została uwzględniona przez organ wykonawczy gminy i w tym zakresie akt głosowania 

dokonany przez Radę Gminy będzie miał na celu zaaprobowanie sposobu rozstrzygnięcia  

o nie uwzględnieniu tej uwagi bądź niezaaprobowaniu sposobu rozstrzygnięcia na temat 

sposobu rozpatrzenia tej uwagi. Państwo Radni zagłosują na tak, to będzie zatwierdzenie 

sposobu rozpatrzenia tej uwagi przez Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. Jednym  

z załączników jest również wykaz uwag do projektu planu, to jak zestawimy te wzajemne 

przepisy to widzimy, że zanim uchwalimy plan Rada musi odnieść się co do sposobu 

rozstrzygnięcia o tych uwagach dokonanych przez organ wykonawczy gminy. Głosowanie na 

tak będzie równoznaczne  zaaprobowaniem, głos na nie, za niewłaściwy i dopiero 

przystąpimy do formalnego głosowania nad uchwałą.  

 
-  Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej w Koniecpolu o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do 
wyłożonego do publicznego wglądu projektu planu. 
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 
 
 

 
- Uchwała Nr LXI/522/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych  
w rejonie ul. Kolejowej i ul. Szkolnej w Koniecpolu - obszar III. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 
- Uchwała Nr LXI/523/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 
w miejscowości Stary Koniecpol. 

 

Mecenas Michał Lada dodał, że nie ma tego dodatkowego aktu głosowania, bo nie wpłynęły 

żadne uwagi. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła o zabranie głosu przez Pana Urbanistę. 

Pan Urbanista R. Kozieł, który wykonywał te projekty planu odniósł się do kwestii formalnej 

ws. kolejnej uchwały, ponieważ nie ma do niej załącznika graficznego. Zmianie ulega tylko 

tekst. Załącznik pozostaje bez zmian, jedynie co zmieniamy w uchwale to ustalamy nowe 
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wskaźniki i parametry urbanistyczne oraz zmieniamy geometrię dachu poprzez dodanie 

możliwości realizacji dachów płaskich na budynkach.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/524/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Koniecpol. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/525/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr XXIV/205/2020 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 4 czerwca 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie miasta i gminy 

Koniecpol. 

 

Mecenas Michał Lada wyjaśnił, że treść uchwały została zakwestionowana z powodu tego, że 

sama nowela odnosiła się  do uchwały, a nie przywołano, że mowa w niej o załączniku. Pan 

Mecenas rekomendował Radzie przesunięcie okresu wejścia w życie tej uchwały z 1 lipca na 1 

sierpnia, ponieważ projekt powstał wcześniej i ten minimalny okres 14 dni pomiędzy publikacją 

w Dzienniku Urzędowym a datą wejścia w życie może nie zostać zachowany z uwagi na datę 

sesji. Stąd propozycja do Radnych, żeby uchwała weszła w życie z dniem 1 sierpnia 2023 r.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/526/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia  

4 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2032. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/527/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie wystąpienia z wnioskiem do ministra właściwego do spraw administracji 

publicznej za pośrednictwem  Wojewody Śląskiego  o zniesienie urzędowych nazw części 

miejscowości na terenie Gminy Koniecpol. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 11 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

- Uchwała Nr LXI/528/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Miejska Przychodnia Rejonowa w Koniecpolu. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła o przedstawienie kandydata na przewodniczącego 

Rady Społecznej przez Burmistrza Ryszarda Suligę. Burmistrz Ryszard Suliga wyznaczył na to 

miejsce Dyrektora Biura – Dariusza Saternusa, który wyraził zgodę.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz powiedział, że przedstawicielem Wojewody śląskiego jest 

Pani Anna Boborowska-Kała i zgłosiła kandydata na członka rady społecznej – radnego 

Andrzeja Kozaka, który wyraził zgodę. Radny Andrzej Kozak zgłosił radnego Zbigniewa 

Lamcha, który wyraził zgodę. Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zgłosiła kandydaturę radnego 

Rafała Chojnackiego, który również wyraził zgodę.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/529/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz na przewodniczącego zespołu opiniującego zgłosiła radnego 

– wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Wojciech Skrobicha, który wyraził zgodę. 

Radny Wojciech Skrobich zgłosił radną Barbarę Popandę-Skrzypczyk. Radna wyraziła zgodę. 

Kolejno zgłoszono kandydaturę radnego Zbigniewa Lamcha i Radnego Rafała Chojnackiego, 

którzy wyrazili zgodę na członkostwo w ww. zespole. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/530/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 481, 

obręb Wąsosz, gmina Koniecpol. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/531/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem dzierżawy jest ta sama nieruchomość, na okres kolejnych 

3 lat. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXI/532/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 22 czerwca 2023 r.  

w sprawie emisji obligacji Gminy Koniecpol oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Radny Zbigniew Domoradzki zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik, jakie będzie 

zadłużenie na koniec tego roku i ile będzie kosztowała w przyszłym roku obsługa długu? 

Radny zwrócił się do redaktora - Prezesa MPK „Gazety Koniecpolskiej”, żeby nie pisać 

takich artykułów, że dług jest dobry a deficyt bezpieczny a pisać jaki był dług w 2014 roku. 

Mieszkańcy nam radnym zadają np. pytanie dlaczego nie ma 100 tys.  na chodnik na ul. 

Zielonej. Radny poprosił, żeby pisać realnie o zadłużeniu obecnym. Radny zapytał, jak jest 

maksymalna granica długu?  

 

Skarbnik Monika Starczewska odpowiedziała radnemu Zbigniewowi Domoradzkiemu, że  

w każdej Wieloletniej Prognozie Finansowej jest przedstawiona dokładnie kwota długu na 

poszczególne lata, jak również kwota wydatków bieżących przeznaczonych na obsługę 

zadłużenia. Po zaciągnięciu 13 milionów w tym roku zadłużenie na koniec roku będzie 

wynosiło 18.875.927,39 zł. Koszty obsługi zadłużenia będą uzależnione od stawki wibor. 

Jeżeli przyjmiemy, że stawka się utrzyma mniej więcej na poziomie około 7% i nie wiadomo 

jak będzie marża. Mamy nadzieję, że emisja była ułożona w sposób optymalny, tak żeby 

koszty emisji obligacji zminimalizować i Pani Skarbnik zakłada poziom bezpieczny, żeby 

wydatków nie zabrakło. Suma to jest około 1mln 500 tys. zł na przyszły rok. Pod warunkiem, 

że stopa wibor się nie zmieni. Mogą być różnice w zależności od tego jaką marżę bank do tej 

emisji nam zaproponuje.  

 

Radny Zbigniew Domoradzki zapytał, czy wiemy już, jaka będzie marża? 

 

Skarbnik Monika Starczewska – nie wiemy, będzie ogłoszony przetarg do którego każdy 

będzie mógł się zgłosić i my wybierzemy opcję dla nas najkorzystniejszą cenowo.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz - czy dużo nam brakuje dojścia do ściany? 

 

Skarbnik Monika Starczewska – nie można tego powiedzieć jednoznacznie, bo to wszystko 

zależy od oprocentowania, od Rady Polityki Pieniężnej. W zależności, jakie decyzje będą 

podjęte, to tak się zmieni nasza zdolność kredytowa. Rok temu byłoby nas stać na dużo 

więcej. W roku 2021 koszty obsługi były bardzo niskie. Wszystko zależy od stóp 

procentowych. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – słyszeliśmy, że jesteśmy na poziomie bezpiecznym. 

 

Skarbnik Monika Starczewska – oczywiście, jesteśmy na poziomie bezpiecznym.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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Ad. 12 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

Interpelacja radnego Dariusza Świerczyny z dnia 31.03.2023 r. ws. remontu chodnika na ulicy 

Zachodniej od numeru 60 do skrzyżowania z ulicą Prusa i usunięciu drzew w pasie chodnika. 

Chodnik na tym odcinku jest w bardzo złym stanie, w wielu miejscach jest zapadnięty  

i dziurawy. Zły stan chodnika uniemożliwia bezpieczne korzystanie z niego. Rosnące w linii 

chodnika drzewa przyczyniają się do jego niszczenia. 

Odpowiedź: „W odpowiedzi na interpelację z dnia 31.03.2023 r., Gmina Koniecpol 

informuje, że remont chodnika będzie możliwy po wcześniejszym usunięciu wnioskowanych 

drzew. W tym celu Urząd Miasta i Gminy w Koniecpolu wystąpi do RDOŚ w Katowicach o 

uzgodnienie zamiaru usunięcia drzew z terenu pasa drogowego drogi publicznej. Termin 

oczekiwania wynosi od 30 do 60 dni. Po upływie tego terminu Gmina przeprowadzi remont 

chodnika albo w zakresie obecnego stanu albo w przypadku pozytywnej opinii w zakresie 

również obejmującym usunięcie wnioskowanych drzew i wykonania nowej nawierzchni 

powyższego chodnika”. 

Interpelacja radnego Zbigniewa Domoradzkiego z dnia 24.03.2023 r.  ws. wniosku 

mieszkańców ulicy Zielonej o wykonanie chodnika na ww. ulicy. Odbywa się na niej 

wzmożony ruch, ponieważ jest to droga dojazdowa do miejscowości Teresów i zlokalizowany 

jest przy tej ulicy zakład produkcyjno-usługowy. Jest to jedna ze starszych ulic w dzielnicy 

Chrząstów. Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego i warunków życia mieszkańców. 

  

Interpelacja została przekazana do rozpatrzenia na posiedzeniu Komisji Finansów Budżetu, 

Inicjatyw Gospodarczych i Ładu Przestrzennego. 

Druga interpelacja radnego Zbigniewa Domoradzkiego z dnia 24.03.2023 r. dotyczyła 

wniosku mieszkańców ulicy Zielonej o wykonanie remontu skrzyżowania ulicy Zielonej  

z Włoszczowską polegającego na usunięciu krawężnika znajdującego się na tym 

skrzyżowaniu oraz montaż lustra drogowego.  Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Krawężnik znajdujący się na skrzyżowaniu powoduje niebezpieczeństwo wywrócenia dla 

rowerzystów, uszkodzenia zawieszenia pojazdów oraz obniża komfort jazdy. Montaż lustra 

poprawi bezpieczeństwo ruchu drogowego. 

 

Interpelacja została przekazana w celu rozpatrzenia i zajęcia stanowiska do Powiatowego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Częstochowie. 

Radny Zbigniew Domoradzki odniósł się do swojej interpelacji, że sprawa została przekazana 

do Komisji ws. budowy chodnika na ul. Zielonej. Na posiedzeniu Komisji Pan Inspektor 

powiedział nam, że budowa chodnika jest możliwa jeżeli będzie zgoda właścicieli, bo 

chodnik częściowo znajduje się na działkach prywatnych. Pan Dyrektor Urzędu powiedział 

nam, żeby urząd zwrócił się do zakładu energetycznego o wymianę słupów i w tej sprawie 

zostało już wysłane stosowne pismo. Czekamy na odpowiedź czy zostaną przesunięte słupy 

oraz czy będzie ich wymiana. Sprawa długów jest już inną sprawą. 

Radny Zbigniew Domoradzki przywołał drugą interpelację ws. skrzyżowania na drodze 

powiatowej ul. Włoszczowskiej z ul. Zieloną. Radny pisał o usunięciu krawężnika, który leży 

na połączeniu tych dwóch ulic. Radny Z. Domoradzki otrzymał informację, że nie można tego 

usunąć, bo zrobione jest już według projektu. Radny zwracał się także z prośbą  

o zamontowanie lustra na tym skrzyżowaniu. Niestety odpowiedź też jest negatywna, bo nie 

można tego zrobić, ponieważ jest to zgodne i zatwierdzone przez Starostę Częstochowskiego 

projektem stałej organizacji ruchu. Projekt organizacji ruchu był robiony przy przebudowie 
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drogi w roku 2010, a na ul. Zielonej w 2013 r. był robiony asfalt i warunki ruchu drogowego 

tam się zmieniły. Szkoda, że starostwo na obydwie sprawy odpowiedziało negatywnie.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zapytała czy ws. chodnika coś się zmieniło? Kto jest 

podpisany na odpowiedzi pierwszej interpelacji? Czyli przekazano do komisji. A podpisał 

Sekretarz Sebastian Musiał. Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Sekretarzowi. 

 

Sekretarz Sebastian Musiał – interpelacja został przekazana do komisji, a pismo zostało 

wysłane do Tauronu w celu przesunięcia tych słupów. Odpowiedzi jeszcze nie mamy.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – miejmy nadzieję, że Radny również dostanie pozytywną 

odpowiedź. 

 

Ad. 13 Interpelacje radnych. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – radna Judyta Belka-Domińczyk tuż przed sesją złożyła 

dwie interpelacje. Pierwsza dotyczy udzielenia informacji dotyczących postępów w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pt. „Budowa sieci wodociągowej z przyłączami etap III  

w mieście i gminie Koniecpol - budowa sieci wodociągowej z przyłączeniami  

w miejscowościach: Wąsosz, Kuź́nica Wąsowska, Łysaków.”: 

W odpowiedzi na interpelację, którą radna złożyła w tej sprawie w dniu 10.02.2023r., 

poinformowano, że rozpoczęcie inwestycji nastąpi  niezwłocznie po zawarciu umowy  

o dofinansowanie oraz wyłonieniu wykonawcy robót. W dniu 24.08.2022r. Zarząd 

Województwa Śląskiego podjął uchwałę 1487/356/VI/2022 informującą o liście operacji  

i kolejności przysługiwania pomocy, umowa na dofinansowanie  została podpisania dopiero 

30.03.2023r., wyłonienie wykonawcy robót budowlanych nastąpiło w dniu 15.06.2023r.  

1. Kiedy nastąpi podpisanie umowy z wykonawcą, który został wyłoniony w przetargu  

w dniu 15.06.2023r? 

 2. W jakim terminie od dnia podpisania umowy wykonawca robót budowlanych przystąpi do 

realizacji inwestycji? 

  3. Czy inwestycja zostanie rozpoczęta w 2023 roku? Jeśli nie, proszę o podanie powodów. 

W odpowiedzi na interpelację, którą złożyłam w tej sprawie w dniu 10.02.2023r., 

poinformowano mnie, że rozpoczęcie inwestycji nastąpi  niezwłocznie po zawarciu umowy  

o dofinansowanie oraz wyłonieniu wykonawcy robót. W dniu 24.08.2022r. Zarząd 

Województwa Śląskiego podjął uchwałę 1487/356/VI/2022 informującą o liście operacji  

i kolejności przysługiwania pomocy, umowa na dofinansowanie   została podpisania dopiero 

30.03.2023r., wyłonienie wykonawcy robót budowlanych nastąpiło w dniu 15.06.2023r.  

Sprawa jest szczególnie istotna dla mieszkańców z uwagi na braki wody pitnej na terenach 

objętych inwestycją oraz przedłużający się czas realizacji inwestycji.  

 

Druga interpelacja radnej dotyczy wznowienia dowozu wody do wsi, w których na chwilę obecną 

brakuje lub które są zagrożone wystąpieniem wody pitnej oraz wody do celów gospodarczych. Są to 

wsie , w którym do dnia dzisiejszego nie wykonano zadania „Budowy sieci wodociągowej  

z przyłączami etap III w mieście i gminie Koniecpol - budowa sieci wodociągowej z przyłączeniami  

w miejscowościach: Wąsosz, Kuźnica Wąsowska, Łysaków - zaspokojenie zbiorowych potrzeb 

mieszkańców gminy Koniecpol w zakresie wodociągów i zaopatrzenia w wodę̨” Na chwilę obecną 

najciężej dotknięta brakiem wody  jest wieś Łysaków, zapytania o dowóz wody były zgłaszane  

z obszaru Kuźnicy Wąsowskiej,  co było przeze mnie ponownie zgłaszane m. in. na Komisji Finansów 

Budżetu Inicjatyw Gospodarczych i Ładu Przestrzennego Rady Miejskiej  w dniu 31.05.2023. Z uwagi 

na okres letni, który może powodować coraz większe braki wody w obszarze Sołectw: Wąsosz, 

Kuźnica Wąsowska, Łysaków radna zwróciła się z prośbą o udzielenie informacji w jaki bezpośredni 

sposób mieszkańcy  mogą zgłaszać do Urzędu Miasta i Gminy Koniecpol, informacje  
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o występujących brakach wody, co bez wątpienia jest sytuacją kryzysową aby Urząd Miasta i Gminy, 

odnotował takie zgłoszenie.  

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców o zaprzestanie dowozu wody  do wyżej ww. 

sołectw, proszę o podanie przyczyny zaprzestania dowozu wody oraz informacje czy te przyczyny 

ustąpiły? 

Sprawa jest szczególnie istotna dla mieszkańców z uwagi na braki wody pitnej na terenach 

objętych inwestycją oraz przedłużający się czas realizacji inwestycji.  

 

  

Ad. 14 Wystąpienia zaproszonych gości. 

Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad. 15  Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Leszek Pluta podziękował za ul. Niwa. W lutym była podpisywana umowa a już w 

czerwcu droga jest wykonana. Podziękowania skierowane zostały do Pana Burmistrza, 

Sekretarza, Dyrektora Biura oraz  pracowników urzędu. Radnego martwi unieważniony 

przetarg na wykonanie ul. Słowik i części ul. Górnej. Radny poprosił o wyjaśnienie. 

 

Sekretarz Sebastian Musiał – przetarg na zadanie polegające na budowie odcinka ul. Górnej  

i ul. Słowik został unieważniony. Otwarcie ofert było w kwietniu br. W budżecie gminy była 

przeznaczona kwota 380 tys. zł jako środki własne. Zadanie to wcześniej zostało zgłoszone do 

dofinansowania do rządowego funduszu dróg samorządowych i znalazło się ono na liście 

rezerwowej około 20 miejsca. Szansa na to, że to dofinansowanie otrzymamy jest prawie 

żadna. W związku z powyższym ogłosiliśmy postępowanie, chcąc mimo wszystko to zadanie 

zrealizować. Bo trwa już przebudowa drogi wojewódzkiej i droga jest połączona.  

W ogłoszonym przetargu wpłynęło 5 ofert, z czego oferta z najniższą ceną opiewała na kwotę 

blisko 640 tys. zł. Zabrakło 250 tys. I jak Pan Burmistrz podkreśla realizujemy zadania, do 

których otrzymujemy dofinansowanie. Środki były zbyt małe, żeby to postępowanie 

rozstrzygnąć i zaistniała przesłanka, żeby to postępowanie zostało unieważnione.  W ramach 

przebudowy drogi wojewódzkiej fragment ul. Górnej, tj. odcinek kilkudziesięciu metrów, 

około 1/3 długości do przejścia nad torami kolejowymi będzie zrealizowany. Pozostaje dalsza 

część i cała ulica Słowik. Należy się zastanowić, w jaki sposób nie da się ograniczyć zakresu 

rzeczowego tej inwestycji i być może ogłosić przetarg raz jeszcze. Nie zamykamy drogi do 

realizacji tej inwestycji, natomiast należy zabezpieczyć większe środki i zastanowić się nad 

ograniczeniem zakresu rzeczowego. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zwróciła się do Pana Burmistrza, kiedy wrócimy do tematu 

naszych inwestycji drogowo-chodnikowych? Czy w sierpniu będziemy gotowi porozmawiać 

o dalszych planach finansowych, kiedy będzie to możliwe? 

 

Burmistrz Ryszard Suliga  powiedział, że w lipcu będziemy musieli zrobić sesję, ponieważ 

złożyliśmy wniosek o dofinansowanie remontu dróg i jeżeli je otrzymamy to sesja będzie 

zwołana. Będzie kolejny nabór na remonty dróg, to będziemy dalej składali wnioski.  

W pierwszej kolejności na drogi, na które można składać o dofinansowanie i które spełniają 

warunki, jakie są przy naborze wniosków. Są odcinki dróg, które nie spełnią żadnego 

wymogu z dofinasowania środków unijnych czy też krajowych i one będą  musiały być 

wykonane z budżetu gminy. Radni podejmą decyzję, jakie środki własne przeznaczymy na te 

inwestycje.  

 



 15 

Radna Barbara Popanda-Skrzypczyk złożyła w imieniu własnym i mieszkańców 

podziękowania Radnym, którzy się przychylili do dofinansowania na kanalizację w dzielnicy 

Magdasz.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – wszyscy zdecydowaliśmy, że pewne inwestycje na tyle 

długo trwają, że należy do nich dołożyć i zakończyć. 

 

Radny Zbigniew Domoradzki – przekazaliśmy 300 tys. zł na podwyżki dla urzędu gminy. 

Między pracownikami a kierownictwem różnica w zarobkach dochodzi do czterokrotności.  

W pracy radnego nie ma takich różnic. Należy podzielić to na mniej zarabiających 

pracowników. Radna J. Belka-Domińczyk wnioskowała na komisji, abyśmy otrzymali siatkę 

płac zarobków w urzędzie gminy. Administracja dużo kosztuje, bo w ubiegłym roku było to 

chyba 5 mln. 200 tys. zł. Proszę o rozwagę, abyśmy nie słuchali narzekań pracowników.  

 

Ad. 16 Sprawy różne. 

Członek Zarządu Powiatu Częstochowskiego Gwidon Jelonek powiedział, że w starostwie 

także była sesja absolutoryjna i uzyskaliśmy wotum zaufania oraz absolutorium. Opozycja 

Prawa i Sprawiedliwości się wstrzymała, reszta była – za. Pan Gwidon Jelonek złożył 

gratulacje Panu Burmistrzowi za udzielone wotum zaufania przy jednym tylko głosie 

wstrzymującym się. To miłe, że wszyscy mają do Pana zaufanie i że jednogłośnie uzyskał Pan 

absolutorium. Każdy Panu gratuluje i popiera w tych osiągnięciach i w tym, co Pan robi. Pan 

Gwidon Jelonek podziękował także radny. Radny Zbigniew mówi o różnych kwestiach. 

Czasy są bardzo ciężkie, to co spowodowała inflacja, obniżenie dochodów własnych gmin  

i powiatów, poprzez mniejsze dochody w pitach. W powiecie mamy 7 mln mniej. O milion 

mniej z komunikacji. Być może mieszkańcy mają trochę lepiej ale niestety zabiera się 

dochody własne samorządom. My, jako samorządy chcemy sami decydować i żeby dochody 

własne były większe. Koszty energii, ogrzewania, inwestycji, koszty pracowników  

i podniesienie płacy minimalnej powoduje olbrzymie wzrosty wydatków bieżących.  

W powiecie mamy około 800 pracowników, w zeszłym roku netto na rękę podnieśliśmy 

wszystkim po 800 zł, w tym roku po 500 zł netto. 5 milionów zł nas kosztowała podwyżka.  

W przyszłym roku zapowiada się kolejna podwyżka. Tutaj zwiększono 300 tys. i nie mamy 

wyboru, bo tak nam narzucono odgórnie i musimy się do tego dostosować. Piękny jest Polski 

Ład, a pieniądze rozdawana są uznaniowo. Kiedyś kilometr drogi kosztował około 2 mln zł,  

a teraz 4 czy 5 mln zł trzeba zapłacić. Nie udało nam się zrobić ul. Szkolnej, ponieważ cena 

wyszła taka, że nie byliśmy w stanie jako gmina udźwignąć, co blokuje ul. Tarchalskiego. 

Każdą inwestycję musimy przeanalizować jeszcze raz. Przetarg za przetargiem się odbywa  

i musimy to unieważniać. Tak też jest i w większości gmin. Dwukrotnie wzrosły koszty 

inwestycji. Pan Gwidon Jelonek wyraził uznanie dla rady, że panuje zgoda i uchwała ws. 

obligacji została przemyślana. Pan Gwidon Jelonek jeszcze raz złożył gratulacje Panu 

Burmistrzowi oraz Pani Skarbnik. Gmina jest dobrze postrzegana z zewnątrz i pozytywnie 

oceniana.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zaprosiła na najbliższe wydarzenie „Wianki”, które 

odbędzie się w sobotę. Rok 2022 już jest za nami. Oby nam na nowe plany nie zabrakło 

pieniędzy. Radni bardzo chętnie dyskutują, co było przykładem 3 tygodnie temu na Komisji, 

sprawy zostały omówione, wpisane do uchwały i prawie bez zmian zostały przyjęte. Jeżeli na 

czas jesteśmy zapoznawani z materiałami, to odpowiadamy od razu. Pani Przewodnicząca 

zwróciła się z prośbą, aby jej wniosek potraktować poważnie i przedstawiać Radzie  

w odpowiednim czasie wszystkie sprawy, które powinniśmy omówić, zanim zwołujemy 

sesję. Mam nadzieję na dalszą dobrą współpracę. 
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Ad.17 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia LXI 

zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 13:00 do 17:15.        


